
Zápisnica zo zasadnutia Komisie mediálnej zo dňa 25.9. 2023 
 
Prítomní členovia komisie: Mikuláš Sliacky, Juraj Štekláč, Pavol Jančovič, Maroš Repík 
Online: Petra Ázacis, Anka Hnátová  
Neprítomný (ospravedlnený): Lukáš Jurko  
Tajomník: Lucia Marcinátová 
Hostia: -  
 
Návrh programu 
0. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania. 
1. Dúbravské noviny – pripravované číslo. 
2. Videotvorba a sociálne siete mestskej časti za september. 
3. Rôzne 
 
K bodu 0.: 
Predseda komisie privítal členov a otvoril rokovanie. Program zasadnutia bol preukázateľne 
schválený. 
 
Hlasovanie: 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
 
K bodu 1.: Dúbravské noviny 
Členovia komisie debatovali o pripravovanom čísle Dúbravských novín. Kladne hodnotili 
aktuálnosť témy čísla – potkany, deratizácia, debaty o hlodavcoch sú časté aj na sociálnych 
sieťach. Petra Ázacis vyzdvihla veľa praktických rád a tipov v pripravovanom čísle. „Žiadne 
všeobecné omáčky. Či potkany, či rady, ako na kúrenie, čo bude stále aktuálnejšie.“ 
Tému deratizácie ocenila aj Anka Hnátová, kladne hodnotila aj tému na histórii. „Super je tiež 
rozhovor o psíkoch.“ 
Miky Sliacky hovoril o slabom športe v tomto čísle - petang, bowling seniorov a hokej. 
Podobne kriticky sa k týmto témam na športe vyjadril aj Maroš Repík. Dodal, že by sa mali v DN 
objavovať aj iné športy. 
 
Uznesenie: Komisia prediskutovala kvalitu Dúbravských novín a  pripravované číslo zobrala 
na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
 
K bodu 2.: Videotvorba a sociálne siete mestskej časti 
Mediálna komisia debatovala o sledovanosti videí a príspevkov na sociálnej sieti.  



Maroš Repík sa venoval analýze videopríspevkov a ich technickej a zvukovej kvalite. Hovoril 
tiež o použitej hudbe a aj miernom zlepšení kvality videí.  „Menej zoomov pred strihom, je 
tam pokrok. Dobré je napríklad krátke hodové video z piatku ako pozvánka na sobotňajšie 
hody.“ 
Miky Sliacky hovoril o videopríspevkoch na stránke Dúbravské video noviny. „Sú tam aj 
sedemminútové videá, záznamy, nepočúvateľného zvuku, hoci možno aj dobrých skupín, 
ktoré vystupovali. Nevhodná je už prvotná grafika pri otvorení stránky. Videokamera tam 
lieta v lufte“ 
Členovia komisie si pozreli aj navrhovanú typografiu a zmeny v titulkoch videí. Hodnotili ju 
negatívne. Juraj Štekláč ju zhodnotil ako svojpomocnú. 
Pavol Jančovič informoval o spolupráci so študentmi SPŠE Karola Adlera. Komisia sa zhodla 
na tom, že študenti budú videá posielať na schvaľovanie redaktorke Danke Šoporovej, ktorá 
posúdi ich zverejnenie. Zástupkyňa študentov bude chodievať aj na zasadnutia Mediálnej 
rady pre spätnú väzbe pre študentov pri tvorbe videí.  
 
Uznesenie: Mediálna komisia vzala videotvorbu na vedomie.  
 
 
Hlasovanie: 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
K bodu 3.: Rôzne 
Členovia komisie hovorili o možných témach na spracovanie v DN v budúcnosti. 
 
Záver:  
Predseda komisie poďakoval členom za účasť a ukončil rokovanie komisie. 
 
V Bratislave dňa 28.8. 2023 
 
Zapísala:             Overil: 
Mgr. Lucia Marcinátová            MUDr. Juraj Štekláč, PhD., MPH 
tajomníčka komisie            predseda komisie 
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